
Fra: Bjørnar Grøntvedt (bg@grontvedt.no)
Sendt: 22.10.2020 19:15:35
Til: Christian Rønsholm
Kopi: Kenneth Dingen; Alexander Grøntvedt; Ervik Marit Knutshaug

Emne: VS: Tiltak for smittekontroll ved innføring av sesongarbeidere Grøtnvedt Pelagic
Vedlegg: 
Hei Marit og takk for sist
 
Viser til Ørland kommunes korrespondanse med selskapet og til brev vedr samme.
 
Og tillegg meg å ha bekreftet kr 1000.‐ i en telefon samtale var vel en drøy påstand.
 
Det var på det tidspunkt ikke snakk om pris hverken mer eller mindre som kan leses ut av mil mail den 20.08.2020 ,
men at vi selvfølgelig ville være med på en dekning innenfor kommunens selv kost
 
Det opprettholder vi fortsatt (skal ikke være en kostnad for kommune).
 
Som jeg forstår har Christian Rønsholm forsøkt å komme i en dialog hvor man skulle få en oversikt over
kommunens kostnad som selskapet har sagt seg villig til å dekke.
 
Dette har man ikke fått men en kommentar om at det er gitt anbefaling om satser .. hvor nå en disse kommer fra.
 
Dere må finne sammen og komme til omforent løsning om selv kosten på disse tjenestene og ikke bruke en sats
ingen har noen befatning med.
 
 
Best regard
Bjørnar Grøntvedt
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Fra: Bjørnar Grøntvedt 
Sendt: torsdag 20. august 2020 12:54
Til: Kenneth Dingen <kenneth@grontvedt.no>; Ledsaak Siw‐Lindia Leirbakk <Siw.Ledsaak@orland.kommune.no>
Kopi: Alexander Grøntvedt <ag@grontvedt.no>
Emne: SV: Tiltak for smittekontroll ved innføring av sesongarbeidere Grøtnvedt Pelagic
 
Hei Siw.
 
Vi ser vel ikke på dette som noe spørsmål om kostnads diskusjon, som eventuelt forhindrer at riktige tiltak blir
iverksatt.
 
Hvis det med testing og øvrige tiltak i det tempo vi ønsker å gjennomføre for å ivareta selskapets strenge regler for
COVID‐19 m.m , vil Grøntvedt være åpne for å enes om kostands dekning i de tjenester dere utøver ut over det
som normalt dekkes.
 
Det viktige for Grøntvedt vil være å treffe de tiltak som er nødvendig for at selskapet fremover kan ivareta
matvaresikkerheten nasjonalt så vel som internasjonalt.
 
Sjømat Norge har også tilråd landets kommuner gode råd i tilknytning til saken.
 
Best regard
Bjørnar Grøntvedt
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Fra: Kenneth Dingen <kenneth@grontvedt.no> 
Sendt: torsdag 20. august 2020 12:30
Til: Ledsaak Siw‐Lindia Leirbakk <Siw.Ledsaak@orland.kommune.no>
Kopi: Alexander Grøntvedt <ag@grontvedt.no>; Bjørnar Grøntvedt <bg@grontvedt.no>
Emne: Re: Tiltak for smittekontroll ved innføring av sesongarbeidere Grøtnvedt Pelagic
 
Hei 
 
Den er god, vi skal kommunisere plan for smittekrantene. Snarlig.
 
Etter forrige henvendelse fra oss har vi utarbeidet en kortfattet informasjon som nå kommuniseres til alle ansatte.
tillater oss å legge den ved:
 
For oss er det av stor betydning å høre dine tanker rundt verdi av asymtomatisk testing.
Etter hva vi erfarer vil en asymptomatisk test ha begrenset verdi og innreise karantene periode med tilhørende
tiltak etterleves selv ved negativ testresultat.
 
En logistisk løsning på asymtomatisk prøvetaking vil vi kunne organisere og kommunisere, men å ha et bilde av
nytteverdi og kostnad er fint å ha før vi gjør dette arbeidet.
 
 
Best regards
 
Kenneth Dingen
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20. aug. 2020 kl. 12:08 skrev Ledsaak Siw‐Lindia Leirbakk <Siw.Ledsaak@orland.kommune.no>:
 
Hei. Jeg har begynt å se på dette, men før jeg er ferdig ønsker jeg en plan for gjennomføring av
 isolering dersom faktisk påvist smitte.
Det kan være aktuelt å kunne teste personer asymptomatisk men for det første er det noe bedriften
da betaler. Pluss at vi må vite volum, dersom det er mange det gjelder er det noe som gir en
betydelig økt belastning for kommunal ressurs som allerede er svært presset. Hvordan tenker dere
løsning på det?
 
 
Vennlig hilsen
Siw‐Lindia Leirbakk Ledsaak
Kommuneoverlege
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E‐post til og fra Ørland kommune er offentlig. Henvendelser som fører til saksbehandling arkiveres og blir dermed synlig
på postlista.



 
 
 

Fra: Kenneth Dingen <kenneth@grontvedt.no> 
Sendt: tirsdag 18. august 2020 16:18
Til: Ledsaak Siw‐Lindia Leirbakk <Siw.Ledsaak@orland.kommune.no>
Kopi: Alexander Grøntvedt <ag@grontvedt.no>; Bjørnar Grøntvedt <bg@grontvedt.no>
Emne: Tiltak for smittekontroll ved innføring av sesongarbeidere Grøtnvedt Pelagic
 
Hei Siw‐Lindia 
 
Viser til telefonsamtaler onsdag 12 august og tidligere i ettermiddag. Ønsker din vurdering av plan for
innreise karantene gjennomføring.
Tillater meg å gi en kort presentasjon av oss innledningsvis:
 
Grøntvedt pelagic er en betydelig produsent av sjømat til innenlandsk og europeisk konsum. 
Bedriften foredler pelagisk fisk som sild og makrel. Kunder i Norge og skandinavia som Mills, Abbas,
Ikea, Gjendemsjø kan nevnes som kjente kunder. 
Bedriften er  hovedleverandør flere store næringsmiddel selskap i Tyskland, Polen etc. 
 
Årlig produseres nærmere 50 000  tonn mat hos oss. I tillegg leveres årlig ca 55 000 tonn råstoff til
lakseoppdrett og husdyrproduksjon.
Grøntvedt konsernet sysselsetter årlig 200 personer med omsetning på ca 600 millioner kr pr år.
 
For å kunne produsere volum har vi behov for ekstra arbeidskraft i sesong. Deler av ekstra personell
har i en årrekke kommet fra Latvia, Litauen og Polen. 
Med endring i smitte situasjonen ble Polen endret til rød sone sist lørdag (15 august). For oss som
bedrift fordrer det iverksettelse av tiltak for å forebygge spredning av Covid‐19 blant sesong
personell og fast ansatte.
 
Vedlagt følger vår plan for mottak, innkvartering, transport, måltider og arbeid for personer som
ankommer til Ørland.
 
Ønsker at du ser på vår plan, og at vi kan få deres spørsmål og kommentarer. 
Vi forventer at personell vil være ankommet i løpet av kommende weekend. (Endring i status for
Polen kom raskt på oss). 
 
Fra vår side er det ønske om å få gjennomført Covid‐19 test på Ørland for samtlige nyankomne. Hva
tenker du om verdi av dette og er det gjennomførbart ut fra resurs tilgang i kommunehelsetjenesten?
 
Ser frem til å høre fra deg, og om det er ønskelig ser vi gjerne nærmere på dette sammen.
 
Best regards
 
Kenneth Dingen
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